

Tips, Information and Reports from EAASDC Youth Support/
Hinweise, Informationen und Berichte aus dem Bereich
der EAASDC-Jugendförderung

News for Lea and Nico / NEUES für Lea und Nico

Dance Events/ Termine in 2012

by EAASDC-Staff Youth Support / Jugendförderung Beate Neumaier



Lea and Nico like Square Dance. And this is, what their club likes. So far they are the only younger dancers there.

Lea und Nico gefällt Square Dance. Und das gefällt ihrem Club. Noch sind sie die einzigen jüngeren Tänzer dort.

Lea and Nico and the picture above ("events with Youth Dance for Lea and Nico") are fiction.

When talking about how to support square dance juniors, one can hear about young dancers like Lea and Nico and ask oneself:

Which events are there where one could take the young ones to to meet their friends?

And how can anyone contribute to give a home to the youth in square dance without having much means available and no matter how many young members a club has got at a time?

The listing of Youth-Activities was started in the Bulletin Volume of March 2012 and will be continued below.

And of the latter question EAASDC pilot project Y.E.S. Dancing Afternoons (Y.E.S. = Young Energy Steps) is taking care, based on clubs' initiative in NRW in December 2012.

This series is structured in a way, that nearly everyone can take part - age is not an issue - with a special emphasis on youth.

Please hand out this information to interested members and organizers in your club.

Die Vornamen Lea und Nico und die Abbildung sind frei erfunden.

Wer mit anderen über das Thema Nachwuchsförderung spricht, hört jungen Tänzern wie diesen und fragt sich:

Welche Angebote gibt es für die jungen Leute, zu denen man mit ihnen in diesem Jahr fahren kann?

Wie kann jeder mit wenig Mitteln und Aufwand dazu beitragen, der Jugend im Square Dance eine Heimat zu geben, unabhängig davon, wie viele junge Leute ein Club derzeit gerade hat?

Die in der Märzausgabe begonnene Listung von Jugendaktivitäten wird unten fortgesetzt.

Und letztere Frage greift das Pilotprojekt Y.E.S. Tanznachmittage der EAASDC jetzt auf (Y.E.S. = Young Energy Steps), das von Clubs in NRW im Dezember 2011 initiiert wurde.

Die Reihe ist so konzipiert, dass altersunabhängig nahezu jeder mitmachen kann, wobei ein besonderer Schwerpunkt auf die Jugend gelegt wird.

Bitte reicht diese Information an interessierte Mitglieder und Organisatoren im Club weiter.

This is where girls and boys like Lea and Nico can meet other young dancers on **weekends**:

Saturday afternoons NEW in NRW:
Y.E.S. Dancing Afternoons Part 1 - 4 combining **Youth Dance & Workshops** in a **youth disco space** at Herne (NRW) with **Over 25 s Dance Party, Workshops** and **Kids' Dancing** at the same time and location, but in different rooms plus Altogether Dancing and Dining with the participants.

Part 2: June 30th MS, Round (Contra), Extras

Part 3: Oct. 20th MS (Plus), Extras

Part 4: Nov. 24th MS, Extras

Round about 2 **Sunday** afternoons in 2012:
 Coaching at the **Caller's Sunday** (dancers and caller trainees are welcome!)

Summer holidays
 -Workshops in NRW
 -One full **weekend** with Youth Dancing at **Get-Together** of Rising Generation from **August 10th-12th** at a village close to Wetzlar
 -Please mail your Summer activity related to Square Dance for Young People & Families.

Jamboree 31.8.-2.9. at Reilingen

Please mail any questions, tips and reports or other information concerning youth or kids dance activities to Beate at youngpeople@eaasdc.eu (EAASDC-Staff Youth Support).

Thank you!

More:

- Facebook: Group **myesquare**
- Twitter: **@myesquare**
- Y.E.S. Dancing Afternoons: www.myesquare.eu
- www.risinggeneration.de/index.html
- Jamborees with Youth Dance: www.eaasdc.eu
- youngpeople@eaasdc.eu

Junge Tänzer wie Lea und Nico können sich hier mit Gleichaltrigen am **Wochenende** treffen:

Samstag nachmittags - NEU in NRW:
Y.E.S. Tanznachmittage Teil I bis IV, eine Kombination aus **Jugendtanz & -workshops** in der **Jugenddisco** in Herne (NRW) mit **Ü25-Party, Workshops** und **Kindertanz** in anderen Räumen am gleichen Ort sowie gemeinsamem Tanz und Abendessen der Teilnehmer.

Teil 2: 30. Juni MS, Round (Contra), Extras

Teil 3: 20. Okt. MS (Plus), Extras

Teil 4: 24. Nov. MS, Extras

Sonntag nachmittags noch ca. 2 x in diesem Jahr: Training am **Callersonntag** (als Angel oder angehende Caller)

Sommerferien:
 -Workshops in NRW
 -**Wochenende Get-Together** mit Jugendtanz der Rising Generation vom **10.-12.08.12** bei Wetzlar
 -Bitte mailt eure Sommeraktivität mit Square Dance für junge Leute und Familien.

Jamboree 31.8.-2.9. in Reilingen

Fragen, Anregungen, Berichte und alles Weitere, was mit Kinder- und Jugend-Tanz-Aktivitäten zu tun hat, bitte an Beate (EAASDC-Staff Jugendförderung)
 E-Mail-Adresse youngpeople@eaasdc.eu mailen.

Vielen Dank!

Mehr:

- Facebook: Gruppe **myesquare**
- Twitter: **@myesquare**
- Y.E.S.-Tage: www.myesquare.eu
- www.risinggeneration.de/index.html
- Jamborees mit Jugendtanz: www.eaasdc.eu
- youngpeople@eaasdc.eu